
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-20-254826 

Zaaknummer Z-19-083017 

Naam raadslid R. Manshanden 

Fractie GroenLinks 

Onderwerp Raadsvragen GroenLinks n.a.v.  Inventarisatienotitie Kadernota 

2021-2023 

Datum waarop de vraag is gesteld 4 mei 2020 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

De vragen dienen uiterlijk donderdag 14 mei 15.00 uur te zijn beantwoord. Op die dag worden 

de antwoorden ook door de griffie verspreid. 

 

Inleiding 

Blz. 17. Daarbij staat dat u de uitrol van het 5-G netwerk gaat voorbereiden. In de raadscommissie 

van 14 nov. 2019 hebben we een rondetafel gesprek gehad met Mevr. Schouten waarin door haar 

kritische geluiden m.b.t. gezondheidsrisico’s voor mens, plant en dier als gevolg van de 5 G straling 

naar voren werden gebracht. N.a.v. vragen aan u tijdens dit gesprek toonde u zich terughoudend 

t.a.v. de uitrol van dit netwerk in onze gemeente. 

 

1.  Wat heeft u op andere gedachten gebracht toch tot uitrol over te gaan ? 

  

antwoord   

1a. En wat kunt u en gaat u doen om de gezondheidsrisico’s voor de inwoners, flora en 

fauna tot een minimum te beperken? 

Antwoord  

2. Op blz. 6 en 15 wordt gesproken van “circulair bouwen”. Wordt daar ook het circulaire 

slopen onder verstaan (dus niet breken en kapot maken, maar het zoveel mogelijk voor 

hergebruik demonteren)? 

Zo ja, bent u bereid bij alle bouw aanbestedingen dit in de voorwaarden op te nemen? 

Antwoord  



 

 

3. Punt 4.2.3 Waarom wordt er als het gaat om gezondheidsbeleid specifiek gewezen naar 

sport en spel en niet naar alle verenigingen en vormen van vrijetijdsbestedingen, zoals 

bv. fanfare en musicalverenigingen, zij dragen immers ook bij aan gezondheid en 

vitaliteit?   

Antwoord  

4. Bent u het met ons eens dat de onvoorziene corona-gerelateerde uitgaven die op onze 

gemeente afkomen, zo veel als mogelijk uit de algemene reserve zouden moeten 

worden betaald en zo ja, gaat u dat ook doen? 

Antwoord  

5. Wij zien onder 3.1 “effect corona staan” dat er onderzoeken komen naar de schade bij 

maatschappelijke voorzieningen. 

 

In de informatienota "Ondersteuning maatschappelijke voorzieningen tijdens 

coronacrisis" van 28-4 (DOC-20-252319) lezen wij: 

 

"2. Inventarisatie bij organisaties 

[....] De inventarisatie richtte zich op de volgende voorzieningen: 

- Dorpshuizen, multifunctionele accommodaties, verenigingsgebouwen en sociaal-

culturele centra; 

- Sportverenigingen en sportcomplexen; 

- (openbare) Zwembaden; 

- Jeugdgebouwen (jongerencentra, consultatiebureaus, kinderboerderijen); 

- Culturele instellingen en accommodaties (musea, bibliotheken etc.); 

- Buitensportaccommodaties; 

- Accommodaties die hoofdzakelijk gebruikt worden voor zorg- en welzijnsdoeleinden." 

 

Navraag leert dat bv. Café Stam te Wognum en de musical vereniging Wognum niet zijn 

benaderd, klopt dit en kunt u dit toelichten? 

Antwoord  

5a. Kunt u de verenigingen en de commerciële partijen die ze huisvesten van de hele 

gemeente alsnog benaderen en kijken wat u voor hen kunt betekenen? 

Antwoord  

 

 


